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REPUBLIKA HRVATSKA                         Unešić,  30. lipnja 2020. godine 

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA UNEŠIĆ  
OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

 

Z A P I S N I K   
SA 14. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 
 

Dana 30. lipnja 2020. godine u službenim prostorijama Općine Unešić, Dr. Franje Tuđmana 
br. 40, u Unešiću, s početkom u 13.00 sati, održana je 14. sjednica Općinskog vijeća Općine 
Unešić. 
 

PRISUTNI VIJEĆNICI: Ante Božić, Ante Parat, Radoslav Rajčić, Mate Burić, Vjekoslav 

Višić, Mario Hrga, Marijan Madžar, Dinko Milić, Anita Višić. 

 

ODSUTNI: Zdravko Rajčić (opravdano odsutni),  

                  Vatroslav Mrše. 

 

OSTALI PRISUTNI: općinski načelnik Općine Unešić Živko Bulat, zamjenik općinskog 
načelnika Valentin Pranić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica, 

računovodstvena referentica Vinka Paić i direktor Eko Zagore d.o.o. Tomislav Nakić. 
 

Zapisničar: Ankica Slavica. 
 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća Općine Unešić Ante Božić, pozdravlja vijećnike i ostale 
nazočne, utvrđuje da je na početku sjednice nazočno 9 od 11 vijećnika te da postoji kvorum za 
održavanje 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić.  
 

 Prije utvrđivanja dnevnog reda predsjednik Općinskog vijeća Ante Božić poziva 
vijećnike da temeljem  stavka 1. članka 45. Poslovnika općinskog vijeća Općine Unešić mogu 
postavljati pitanja općinskom načelniku, a u svezi poslova iz njegovog djelokruga rada. 

Sukladno stavku 3. istog članka vijećnik ima pravo postaviti jedno vijećničko pitanje. 
    

 Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje općinskom načelniku: Molim načelnika da mi 
kaže kad će doći na red obnova nerazvrstane ceste od škole Koprno prema zaseoku Višići-
Hrge? Naime, ta je cesta napravljena prije 40-tak godina, puna je rupa, zidovi su obrušeni, 
kamenje po cesti, puno je kupine i drače jer vlasnici parcela koje omeđuju cestu ne žive u 
zaseocima. Vidim da su neke ceste prema nekim zaseocima presvučene asfaltom, pa me 
zanima hoćemo li mi ubrzo doći na red? 

 Općinski načelnik odgovara da je Općina Unešić za asfaltiranje cesta, putem prijava 

na natječaje, „izvlačila“ sredstva iz Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU te iz 
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Ministarstva graditeljstva i prostornoga uređenja. To su ceste koje nisu imale nikakav asfalt. 

Asfaltiranje ovakvih cesta privodi se kraju. Mislim da bi se naredne godine mogao 

„presvlačiti“ stari asfalt, posebno asfalt koji je napravljen prije rata. To je u planu i vodi se 

briga o tome. 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Božić za 14. sjednicu predlaže slijedeći  
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 23. 
prosinca 2019. godine, 

 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju proračuna Općine 
Unešić za 2019. godinu, 
predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

 

3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2019. godinu, 

predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

 

4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. godinu, 
predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

 

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. godinu,   

predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

 

6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa javnih potreba u 
sportu na području Općine Unešić za 2019. godinu, 
predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica 

 

7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 
kulturi na području Općine Unešić za 2019. godinu,  
predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica, 
 

8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi 
Općine Unešić za 2019. godinu,  
predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: računovodstvena referentica, 
 

9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 
2019. godinu, 

predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: Tomislav Nakić, direktor Eko Zagora 
d.o.o. 
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10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Eko Zagora d.o.o. za 2019. godinu, 
predlagatelj: općinski načelnik, izvjestitelj: Tomislav Nakić, direktor Eko Zagora 
d.o.o. 

 

11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika  Općine Unešić 
za razdoblje od srpnja do prosinca 2019. godine,  

predlagatelj: općinski načelnik. 
 

 

 

 Prijedloga za izmjenu i dopunu nije bilo te je predloženi dnevni red stavljen na 

glasovanje. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je Dnevni red, utvrđen sa 9 (devet) glasova za, što znači jednoglasno. 
 

 

 

Točka 1. Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 23. 

prosinca 2019. godine 
Primjedbi na zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić održane 23. 

prosinca 2019. godine nije bilo te je isti stavljen na glasovanje. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
Konstatira se da je Zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić usvojen 

sa 9 (devet) glasova „za“, što znači jednoglasno.  
 

 

Točka 2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju proračuna 
Općine Unešić za 2019. godinu, 
 Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju proračuna Općine Unešić za 2019. godinu . 

Za 2019. godinu donesen je Proračun („Službeni vjesnik Šibensko-kninske županije“, 

broj:18/18) te jedna Izmjena i dopuna Proračuna („Službeni vjesnik Šibensko-kninske 

županije“, broj 1/20). Ukupno planirani prihodi sa izmjenom planirani su 12.874.445,40 

kuna, te izdaci u iznosu od 11.644,000,00 kuna. Planiran je višak prihoda u iznosu od 
1.230.445,00 kuna za pokriće neto zaduživanja u iznosu od 73.000,00 kuna i pokriće manjka 
prihoda iz ranijih godina u iznosu od 1.157.445,40 kuna. Ukupni prihodi i primici u 

promatranom razdoblju 2019. godine ostvareni su u iznosu od 8.214.922,44 kuna ili 63,81% 

od godišnjeg plana. U odnosu na tekuće ostvarenje istog izvještajnog razdoblja 2018. godine 
od 5.323.825,79 kuna, evidentno je povećanje ukupnih prihoda i primitaka za 154,30%. 
Razlika u prihodima u odnosu na prethodnu godinu je kod pomoći temeljem prijenosa EU 
sredstava ostvareno 2018. g. 321.339,78 kuna, a ostvarenje 2019. g. 2.910.419,72 kuna, 

povećanje 905,71%. Navedena EU sredstva odnose se na projekte: program Zaželi, cesta 
Unešić-Vinovo, Društvene prostorije). 
Ukupni rashodi i izdaci u promatranom razdoblju 2019. godine izvršeni su u iznosu od 
10.425.290,30 kuna ili 88,98% od plana. U odnosu na ostvarenje 2018. godine od 

5.054.436,19 kuna, ukupni rashodi i izdaci su više izvršeni 206,26%. 
 



4 

 

 Vijećnik Ante Parat daje primjedbu na poseban dio Godišnjeg izvještaja te pita zašto 
nije rađena usporedba promatranog razdoblja u posebnom dijelu sa 2018. godinom. Predlaže 
da se navedena usporedba napravi te naglašava da kao vijećnik inzistira na tome. 
 

 Vinka Paić odgovara da će u dogovoru s programerom vidjeti mogućnost izrade 
usporedbe sa 2018. godinom u posebnom dijelu. Također navodi da se u Pravilniku o 

polugodišnjem i godišnjem izvještaju ne traži izrada usporedbe izvještajnog razdoblja s 
prethodnom godinom u posebnom dijelu. 

 

 Vijećnik Ante Parat daje primjedbu na stavku zatezne kamate, pita zašto je nastao 
takav trošak? 

 Vinka Paić odgovara da je to iz razloga što se nisu sve obveze uspjele platiti u roku.  
 

 Nakon daljnje kraće rasprave pristupilo se glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju 
proračuna Općine Unešić za 2019. godinu usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) glasova 

„za“ i 1 (jedan) suzdržan. 

 Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg Izvještaja o izvršenju proračuna Općine Unešić za 

2019. godinu se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

    
  

Točka 3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata za 2019. godinu 
 Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Odluke o 

raspodjeli rezultata poslovanja za 2019. godinu i Plan pokrića manjka prihoda iz prethodnih 
godina nastalih u Proračunu Općine Unešić. 

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2019. godinu 

i Plan pokrića manjka prihoda iz prethodnih godina nastalih u Proračunu Općine Unešić 

usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) glasova „za“ te 1 (jedan) „suzdržan“.  

 Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja za 2019. godinu i Plan pokrića manjka 
prihoda iz prethodnih godina nastalih u Proračunu Općine Unešić se prilažu Zapisniku i čine 

njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. godinu 
 Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. godinu.  

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. 
godinu usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) glasova „za“ i 1 (jedan) „suzdržan“. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. godinu se prilažu Zapisniku i 

čine njegov sastavni dio. 
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Točka 5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. godinu 
 Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. godinu. 

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. 
godinu, usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) glasova „za“ i 1 (jedan) „suzdržan“. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Općine Unešić za 2019. godinu, se prilaže Zapisniku i 

čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 6. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa javnih potreba u 

sportu na području Općine Unešić za 2019. godinu 
 Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa javnih potreba u sportu na području Općine 
Unešić za 2019. godinu. 

 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa 
javnih potreba u sportu na području Općine Unešić za 2019. godinu, usvojen većinom 
glasova i to sa 8 (osam) glasova „za“i 1 (jedan) „suzdržan“. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa javnih potreba u sportu na 
području Općine Unešić za 2019. godinu, se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 7. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 
kulturi na području Općine Unešić za 2019. godinu, 
 Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Općine 
Unešić za 2019. godinu. 

 Nakon kraće rasprave pristupilo se glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je, usvojen sa 9 (devet) glasova „za“, što znači jednoglasno. 
 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na 
području Općine Unešić za 2019. godinu, se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 8. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi 

Općine Unešić za 2019. godinu 
 Računovodstvena referentica Vinka Paić – obrazložila je prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi Općine Unešić za 2019. godinu. 

 Na upit vijećnice Anite Višić da li će se za narednu školsku godinu nabavljati radni 

materijali za učenike osnovne škole, općinski načelnik odgovara da će se i u slijedećoj 
školskoj godini isti nabaviti, odnosno da će biti besplatni za učenike Osnovne škole Jakova 
Gotovca. 
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 Daljnje rasprave nije bilo te se je pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa 
socijalne skrbi Općine Unešić za 2019. godinu, usvojen većinom glasova i to sa 8 (osam) 

glasova „za“i (1) jedan „suzdržan“. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa socijalne skrbi Općine Unešić 
za 2019. godinu, se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 9. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja 
otpadom za 2019. godinu 
 Tomislav Nakić, direktor Eko Zagora d.o.o.– izvijestio je o provedbi Plana 

gospodarenja otpadom za 2019. godinu. Navodi da je u prošloj godini prikupljeno ukupno 
382,94 t miješanog komunalnog otpada koji se odlaže na CGO „Bikarac“, zatim da se je 

uspjelo ukloniti dva divlja odlagališta od ukupno 38 evidentiranih na području općine, da se 

na području Općine nalazi 16 zelenih otoka na kojima se mogu odvojeno prikupljati papir, 
staklo, plastiku i metal. Prikupljanje i odvoz komunalnog otpada obavlja se u zimskim 

mjesecima tri puta mjesečno, a u ljetnim mjesecima četiri puta mjesečno. 
 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana 
gospodarenja otpadom za 2019. godinu, usvojen sa 9 (devet) glasova „za“, što znači 
jednoglasno. 

 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2019. 
godinu, se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Eko Zagora d.o.o. za 2019. 
godinu, 
 Tomislav Nakić, direktor Eko Zagora d.o.o. – podnio je izvješće o radu Eko Zagora 

d.o.o. za 2019. godinu. U izvještaju se navodi da su poslovi prikupljanja komunalnog otpada 

započeli od 01.04.2019. godine. Odlaganje se vrši na odlagalište CGO Bikarac, gdje se tona 

deponiranog otpada plaća 357,50 kuna. Prijevoz otpada se obavlja jednim specijalnim 

komunalnim vozilom na kojem rade dva radnika. U organizirano prikupljanje otpada 

uključeno je 770 kućanstava i 11 pravnih osoba. 
 Vijećnik Ante Parat predložio je da se kod izrade izvješća o radu prikažu odvojeni 

podaci koji se odnose na prihod od kućanstava, pravnih osoba i to po naseljima, a sve u cilju 

boljeg uvida u naplatu. Također da se konkretnije prikažu podaci o troškovima. 
 Daljnje rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Eko Zagora 
d.o.o. za 2019. godinu, usvojen sa 9 (devet) glasova „za“, što znači jednoglasno. 
 Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Eko Zagora d.o.o. za 2019. godinu, se prilaže 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
 

Točka 11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika  Općine 
Unešić za razdoblje od srpnja do prosinca 2019. godine 
 Općinski načelnik Živko Bulat  –podnio je izvješće o svom radu za razdoblje srpanj – 

prosinac 2019. godine. 
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 Rasprave nije bilo te se pristupilo glasovanju.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazočno 9 vijećnika. 
 Konstatira se da je prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća o radu općinskog 
načelnika za razdoblje srpanj - prosinac 2019. godine usvojen većinom glasova i to sa 8 
(osam) glasova „za“ i 1 (jedan) „suzdržan“. 

 Zaključak o prihvaćanju izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od srpnja 

do prosinca 2019. godine se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

 

Sjednica je završila u 14.15 sati. 

 

 

 

OPĆINSKO VIJEĆE 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 

 

 

 

ZAPISNIČAR:                PREDSJEDNIK 

                    OPĆINSKOG VIJEĆA 

Ankica Slavica                           Ante Božić, v.r.  
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